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Hoewel Jumbo nog steeds winst maakt, staat de winstgevendheid procentueel wel onder druk. Dat zegt
topman Ton van Veen tegen RetailTrends. "De winst houdt geen gelijke tred met de omzet."

Volgens Van Veen is het nog geen reden tot zorg, aangezien Jumbo nog steeds winstgevend is. "Wellicht dat
de winst nog wat verder zal stijgen, maar niet in gelijke mate met de omzet", aldus Van Veen. Dat de winst
onder druk staat heeft onder meer te maken met de investeringen die de supermarktketen afgelopen halfjaar
heeft gedaan. Denk daarbij aan het openen van winkels en de uitbreiding van het bezorgnetwerk.

Jumbo liet dinsdag weten afgelopen halfjaar een omzet van 5,36 miljard euro te hebben gedraaid. Dat is een
stijging van 5,3 procent ten opzichte van een jaar eerder. De supermarktketen mikt in 2021 op een jaaromzet
van tien miljard euro. Of de retailer dat gaat halen, is volgens Van Veen de vraag. "Het is net als met de Tour de
France: we gaan er vol voor en op de finish weten we het."

In het gesprek met Van Veen maakt RetailTrends de balans op met de cfo. Lees het complete gesprek hier.

Op de hoogte blijven van al het retailnieuws? Meld je aan voor de RetailTrends-nieuwsbrief en mis niets.
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